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 Protokół nr 2/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 grudnia 2014 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Zbigniew Ziejewski /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.  Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy 
usługi kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Nowomiejskiego.  
 
2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do programu „ Junior – 
program aktywizacji zawodowej absolwentów niepełnosprawnych.” 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 
Budżetowej Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie projektu budżetu 
Powiatu Nowomiejskiego na 2015r. wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2015-2034. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że opinie Komisji Budżetowej oraz Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku są pozytywne.  
  
Opinia Komisji Budżetowej Rady Powiatu stanowi załącznik nr 3. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na rok 2015 w części dotyczącej 
spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 
 
Opinia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 4. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w 
sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej Rady 
Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Stanowisko Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 5. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy usługi 
kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
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Pani Banaszewska poinformowała, że przetarg został podzielony na dwie części tzn. część I 

dotyczyła ubezpieczenia mienia – majątku powiatu, natomiast część II dotyczyła   

ubezpieczenia samochodów służbowych Starostwa i jednostek podległych od  

odpowiedzialności cywilnej. Dodała, że wpłynęły trzy oferty: Towarzystwa Ubezpieczeń  

Wzajemnych „TUW” z Olsztyna /cena ofertowa brutto na część I zamówienia - 91 170,00 zł/,  

UNIQA TU S.A. z Poznania /cena ofertowa brutto na część II zamówienia -  33 051,00 zł/ 

oraz firma InterRisk Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z Olsztyna /cena ofertowa brutto na  

część I zamówienia – 87 524,00 zł oraz na część II zamówienia – 29 646,00 zł/. 

Komisja przetargowa wybrała najtańszą ofertę firmy InterRisk. Pani Banaszewska 
poinformowała, że postępowanie na ubezpieczenie mienia było przeprowadzone łącznie dla 
wszystkich jednostek powiatowych. Dodała, że na ten cel były zabezpieczone środki w 
wysokości ok. 275 000 zł, natomiast oferty były znacznie niższe. Wyjaśniła, że ubezpieczenie 
mienia – majątku będzie obejmowało okres od 1 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2017 r., 
samochody będą ubezpieczone również na trzy lata, termin końcowy ubezpieczenia zależny 
jest od terminu rozpoczęcia ubezpieczenia. Wyjaśniła, że umowy ubezpieczenia samochodów 
będą odnawiane co roku przez okres trzech lat z firmą, która wygrała przetarg.  

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przystąpienia do programu „Junior – program aktywizacji 
zawodowej absolwentów niepełnosprawnych”. 

/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 

Pan Rafalski poinformował, że w ramach programu będą aktywizowani niepełnosprawni 
absolwenci do 30 roku życia. Wniosek będzie złożony do Oddziału Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Olsztynie. Całkowita wartość programu wyniesie 
190 854 zł, wnioskowana kwota 95 850 zł, z Funduszu Pracy 95 004 zł, bez wkładu własnego 
powiatu. Dodał, że w ramach staży zawodowych planuje się zaktywizować sześciu 
niepełnosprawnych absolwentów z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności. Wyjaśnił, 
że staże będą odbywały się w przedsiębiorstwach, nie mogą to być jednostki samorządu 
terytorialnego. W ramach programu absolwentowi skierowanemu na staż przez PUP będzie 
udzielone comiesięczne dofinansowanie ze środków PFRON w zależności od stopnia 
niepełnosprawności osoby skierowanej na staż, w przypadku stopnia umiarkowanego w 
wysokości  650 zł. Ponadto doradcy zawodowemu przyznana zostanie comiesięczna premia 
za wykonywanie dodatkowych czynności, w wysokości do 200 zł za każdego stażystę 
objętego opieką. Dodał, że również pracodawcy, który uczestniczy w programie będzie 
przysługiwała premia z tytułu odbycia stażu przez absolwenta, w wysokości stanowiącej 
iloczyn liczby miesięcy odbytego stażu i kwoty stanowiącej tj. do 400 zł jeśli stażysta jest 
osobą o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności albo absolwentem szkoły 
specjalnej. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta poinformował, że wpłynęła oferta firmy JURMARK stanowiąca załącznik nr 6. 
Dodał, że oferta w/w firmy była już rozpatrywana przez Zarząd IV kadencji/wniosek 
rozpatrzono negatywnie/. Wyjaśnił, że z wniosku wynika iż powiat miałaby wejść w 
porozumienie z gminą Biskupiec i utworzyć w budynku w Czachówkach Dom Spokojnej 
Starości. 
Pan Starosta stwierdził, że w chwili obecnej powiat jest zainteresowany wyłącznie sprzedażą 
mienia i nie przewiduje wniesienia aportem do spółki w/w nieruchomości. 
  
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                            Zbigniew Ziejewski 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak                                                                   


